
Sjællands Odde   07-04-24

Referat af bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lyngen-Stenager den 7. april 2024.

Deltagere: Fra bestyrelsen, Dorte på telefon, Ulla, Hans og Svend. Bent har meldt a ud

Økonomi: Langt de fleste udgi er og ingen indtægter ligger frem l 1. juli, og alt er normalt. Vi har omkring 
420.000 kr. på kontoen. Budge orslag fremlagt. Vedligeholdelse af gennemgående veje sat lavt, hæves l 
40.000 da vi bliver nødt l at gøre noget ved lkørslerne l s kvejene, specielt langs Stenager. Bent eller 
alterna vt Svend kontakter Torben, og får et bud på hvad vi kan gøre. Vedligeholdelse af badebro hæves l 
20.000 kr., da vi skal bruge NBC l at ski e anker. Arrangementer hæves l 6.000 for at give plads l 1-
hjælp og naturvandring.

Ekstraordinær Generalforsamling: Forslaget blev nedstemt. Ingen yderligere bemærkninger.

Badebroen: Blev ops llet i går uden problemer, minus yderste sek on. Vejret var perfekt og selv om vi var 
mange mennesker, var der ingen som kedede sig. Frokosten blev holdt udendørs hos Torben og Dorte. 
Hans bes ller NBC l at ski e det yderste anker.

Generalforsamling: Hans havde forberedt indkaldelsen. Ingen indkomne forslag fra bestyrelse eller 
medlemmer. Hans genops ller ikke, og Bent udtræder e er a ale. Der skal så vælges 2 nye 
bestyrelsesmedlemmer. Der skal også vælges 2 nye suppleanter da de dligere ikke kan genvælges. Der skal
i hvert fald vælges 1 ny bilagskontrollant, da Finn ikke længere er medlem af foreningen.

Fartmåling: Hans a enter traileren i Roskilde den 6. maj og afleverer den igen 13. maj. Vi får så ikke 
sta s kken med l generalforsamlingen. Måleren placeres på Stenager ved Allan og måler indkommende 
trafik. Eventuelt vendes den lørdag og måler udgående trafik.

Naturvandring: Ulla har lavet en a ale med Jørgen Stoltz, han skal have 3.500 for en rundtur med 30 
personer. Ulla finder dato.

Førstehjælpskursus: Dorte arrangerer som for 2 år siden, engang i løbet af sommeren.

Referent Hans


